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2013–05–08

Studierådsmötesprotokoll 2013–05–08

Närvaro: Daniel Lundell Studierådsordförande
Christian Hernvall Studierådssekreterare
Carolina Sartorius Jämlikhetsombud, Funktionär inom Studierådet
Jens Elofsson Vice Studierådsordförande, Medrepr. UN1, fr.o.m. §3
Vahagn Baghomian fr.o.m. §3
Per Ahlbom Skattmästare
Christina Schmidt
Hampus Mauritzon
Alexander Pieta Theofanous Kurskommissarie
Björn Lindquist Funktionär inom Studierådet

§1 OFMÖ Studierådsordförande Daniel Lundell förklarade mötet öppnat
kl 12:09.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt

att godkänna dagordning.

§5 Föregående mötes
protokoll

Mötet beslöt

att godkänna protokoll 2013-04-17 med redaktionella ändringar.

§6 Meddelanden Alexander Pieta Theofanous meddelade att han är nästa studieråd-
sordförande.

Per Ahlbom meddelade att budgeten höll med god marginal un-
der likabehandlingskvällen.

Daniel Lundell meddelade att han är nästa VKOU (Vice KårOrd-
förande med fokus på Utbildningsfrågor).

§7 Information Externa
representanter

Daniel Lundell meddelade att ett extrainsatt Programledningsmöte
för C och D ska hållas för att diskutera kurser som fått dålig kri-
tik i CEQ-enkäter flera år i rad.

§8 Gyllene Pekpinnen Studierådet önskar att studenter skickar in fler nomineringar till
priset Gyllene Pekpinnen. Maila Studierådsordförande med en
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nominering samt motivering till varför sagda person gjort sig
förtjänt av priset.

Alexander Pieta Theofanous nominerade Carmen Arévalo, som
för tillfället föreläser i kursen Numerisk Analys.

§9 Valärenden och
nomineringar

Följande personer kandiderade till Ordinarie i Utbildningsnäm-
nd A mandatperioden 2013-07-01 – 2014-06-30

• Alexander Pieta Theofanous, zba08ath.

Följande personer nominerades till Suppleant i Institutionsstyrelsen
för Datateknik mandatperioden 2013-07-01 – 2014-06-30

• Jens Elofsson, ic09je3.

Följande personer nominerades till Ordinarie i Institutionsstyrelsen
för Datateknik mandatperioden 2013-07-01 – 2014-06-30

• Per Ahlbom, ada10pah.

Följande personer nominerades till Tredjesuppleant i Institution-
sstyrelsen för Datateknik mandatperioden 2013-07-01 – 2014-06-
30

• Björn Lindqvist, dat12bli.

Följande personer kandiderade till Tredjesuppleant i Institution-
sstyrelsen för Reglerteknik mandatperioden 2013-07-01 – 2014-
06-30

• Christian Hernvall, ada10ch1.

Följande personer nominerades till Ordinarie i Institutionsstyrelsen
för EIT mandatperioden 2013-07-01 – 2014-06-30

• Christian Hernvall, ada10ch1.

Mötet beslöt

att välja Alexander Pieta Theofanous, zba08ath, till Ordinarie i
Utbildningsnämnd A 2013-07-01 – 2014-06-30.

att välja Jens Elofsson, ic09je3, till Suppleant i Institutionsstyrelsen
för Datateknik 2013-07-01 – 2014-06-30.

att välja Per Ahlbom, ada10pah, till Ordinarie i Institutionsstyrelsen
för Datateknik 2013-07-01 – 2014-06-30.

att välja Björn Lindqvist, dat12bli, till Tredjesuppleant i Institu-
tionsstyrelsen för Datateknik 2013-07-01 – 2014-06-30.

att välja Christian Hernvall, ada10ch1, till Tredjesuppleant i In-
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stitutionsstyrelsen för Reglerteknik 2013-07-01 – 2014-06-30.

att välja Christian Hernvall, ada10ch1, till Ordinarie i Institu-
tionsstyrelsen för EIT 2013-07-01 – 2014-06-30.

§10 Avslutade kurser Daniel Lundell meddelade att det nu är dags för kursombud att
fylla i utvärderingskommentarer för CEQ-utvärderingarna på hem-
sidan.

Alexander Pieta Theofanous har varit på CEQ-möte för kursen
Datasäkerhet. Det mesta var frid och fröjd. Sista momentet som
handlar om trådlös säkerhet, ska till nästa kursstart göras mer
grundläggande eller strippas på en del innehåll.

Alexander Pieta Theofanous har varit på CEQ-möte för kursen
Fysik för CD, vilken har fått dålig kritik i CEQ-enkäterna flera år
i rad. Många studenter verkar vara oinsatta i vad det innebär att
vara Civilingenjör (i kontrast till exempelvis självlärd program-
merare). På grund av detta ska det jobbas på en värdegrund till
nästa år som tydliggör detta. Per Ahlbom tyckte att kursen be-
höver en koppling till Datateknik. Theofanous informerade om
att fler Datateknik-relaterade projekt ska tas fram som studenter
kan välja bland till projektdelen i kursen. Vad gäller presenta-
tionerna så sades på CEQ-mötet att de inte fått samma negativa
kritik tidigare år, utan att de då var mycket lyckade.

Alexander Theofanous menade att det professionella tänket vad
gäller presentationer, rapportskrivande och andra typer av in-
lämningar behövs tidigare i Datateknikutbildningen. Ett alterna-
tiv är att lägga fler kurser som fokuserar på detta i början av
Datateknik-utbildningen.

Daniel Lundell tyckte att de kurser som får dålig kritik behöver
granskas så att den riktiga anledningen till missnöjet hos studen-
terna kommer fram.

§11 Pågående kurser Daniel Lundell meddelade att det tyvärr saknas kursombud i
en del kurser. Kursombud valdes till en del kurser som saknade
kursombud.

Per Ahlbom tyckte att debattmomentet var bra i kursen Ingen-
jörsprocessen, Ekonomi och Kvalité. Per tyckte även att föreläs-
ningarna inte säger så mycket, och att ämnet var svårgreppat.
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Per Ahlbom informerade om att det är fel i laborationshandled-
ningarna till laborationerna i kursen Kösystem. En del av för-
beredelseuppgifterna ligger i handledningen till fel laboration.
Daniel Lundell tyckte att materialet som gås igenom på föreläs-
ningarna stämmer dåligt överens med den i kurslitteraturen, lab-
orationerna och övningarna. Alexander Pieta Theofanous inflikade
att för de som har svårt att förstå kursen, så hjälper det mycket
att göra övningarna.

Per Ahlbom tyckte att kursen Numerisk Analys är intressant,
och tyckte att Datateknik-utbildningen behöver mer numerisk
analys och mer diskret matematik istället för den mängd matem-
atisk analys som för tillfället finns i programmet.

§12 Övrigt Per Ahlbom krävde lyxsaft till studierådsmötena! Med hallon i!

Daniel Lundell sade att han tidigare bett styrelsen på Datatekniksek-
tionen att komma till SRD-mötet, för att kunna ta del av vad som
händer på dessa. Skattmästare Per Ahlbom var närvarade.

Daniel Lundell ansåg att fler studenter behöver rekryteras till
Studierådet. Det är relativt många medlemmar nu vilket är bra
fast det vore positivt om fler studenter som läser årskurs 1 och 2
var närvarande för att Studierådet ska få en bättre bild av utbild-
ningen i samtliga årskullar.

Daniel Lundell undrade om någon vill vara ställföreträdare för
Världsmästarposten, eftersom nuvarande Världsmästare ej kan
närvara under en tid. Den som känner sig intresserad kan höra
av sig till Daniel.

§13 OFMA Mötesordförande Daniel Lundell förklarade mötet avslutat kl 12:52.

Vid protokollet

Christian Hernvall
Studierådssekreterare

Justeras

Daniel Lundell
Studierådsordförande
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